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برترین تکواندوکاران آذربایجان شرقی معرفی شدند

عصرآزادی / س�رویس ورزش�ی - فرهاد فرهادپور: برترین تکواندوکاران اس�تان 
آذربایجان شرقی مشخص شدند.

به گزارش عصرآزادی آنلاین،مس��ابقات انتخابی تکواندو اس��تان آذربایجان شرقی با حضور 
80 تکواندو در س��الن خانه تکواندو استان آذربایجان ش��رقی برگزار و نفرات برتر به شرح زیر 

معرفی شدند.
وزن یک

مقام اول: محمدرضا عبداللهی
مقام دوم: مهدی قربانی

مقام سوم مشترک: کیوان ناصری، پویا ابراهیمی 
وزن۲

مقام اول: نیما نجفلو
مقام دوم: بهزاد ستاری

مقام سوم مشترک: مهران دیرینه، مهدی علی محمدی
وزن۳

مقام اول: امیررضا  دوستی
مقام دوم: ابوالفضل فرض اللهی

مقام سوم مشترک: سجاد حسینی راد، متین رنجگر
وزن۴

مقام اول: حسن صدری
مقام دوم: علیرضا صادق زاده

مقام سوم مشترک: امیر ملکی، علی عادل
وزن۵

مقام اول: مبین فائقی
مقام دوم: احسان پهلوانی

مقام سوم: رضا رخشانی، حسن محمدزاده 
وزن۶

مقام اول: سید اسماعیل موسوی
مقام دوم: محمد رضایی

مقام سوم: محمد جواد زاده، سالار بایرامی 
وزن۷

مقام اول: فرهاد شهبال گلزاری
مقام دوم: علی صابری

مقام سوم: توحید صالحی فرد، حامد بزرگی
وزن8

مقام اول: مرتضی بخشی
مقام دوم: مهدی میرزایی  

مقام سوم: جمال گلستان، علی همتی
فنی ترین کوچ مسابقات: استاد علیرضا شکوری

داور نمونه: استاد علی اکبر مهدوی اقدم
داور نمونه: استاد ایرج حسن پور

فنی ترین: بازیکن نیما نجفلو
بازیکن اخلاق: امیررضا دوستی

سرمربی لورکوزن:

 آزمون در نیم فصل دوم به ما کمک خواهد کرد
جراردو سیوانه عنوان کرد سردار آزمون در نیم فصل دوم بوندسلیگا به لورکوزن 

کمک خواهد کرد.
جراردو س��یوانه س��رمربی تیم فوتبال بایر لورکوزن درباره آخرین وضعیت س��ردار آزمون 
مهاجم تیم فوتبال ایران گفت: س��ردار معاینات پزش��کی خود را به اتمام رسانده است. او یک 
مصدومیت کوچکی دارد و به کرونا هم مبتلا شده بود. فکر می کنم دو تا سه هفته نیاز است 
که س��ردار به ش��رایط بازی برس��د. او در بخش دیگری از سخنان خود گفت: ما خیلی خیلی 
خوشحال هستیم که بازیکنی با توانایی و کیفیت بالایی چون سردار آزمون به جمع ما اضافه 

می شود. او قطعا در نیم فصل دوم برای تیم ما موثر خواهد بود و بازی خواهد کرد.

تساوی فردوس قم با راگای شهر ری
فردوس قم با نتیجه ۱-۱ برابر راگا شهر ری به تساوی رسید.

تیم فردوس قم عصر روز در چارچوب هفته بیست و یکم لیگ برتر فوتسال، در سالن بدون 
تماشاگر شهید حیدریان پذیرای راگای شهر ری شد.

این دیدار در حالی برگزار شد که نماینده قم هنوز نتوانسته در نیم فصل دوم طعم شیرین 
برد را بچشد و در سمت مقابل نیز راگا تنها چهار امتیاز با دو تیم آخر جدول فاصله داشت و 
به دنبال افزایش فاصله خود با منطقه سقوط بود. نیمه اول این بازی با تک گل شهاب بشری 
دوست به نفع نماینده قم به پایان رسید؛ اما در نیمه دوم مجتبی امیرخانی برای راگا شهر ری 
گلزنی کرد و بازی را به تساوی کشاند. مهدی رستمی، دروازه بان فردوس قم، در این بازی با 
درخش��ش خود بارها فردوس قم را شکس��ت نجات داد. فردوسی ها هفته قبل هم در واپسین 

ثانیه ها یک امتیاز شیرین را با باخت مقابل چیبس در مشهد عوض کرده بودند.
تیم فردوس قم با این تساوی با ۲۱ امتیاز در جایگاه یازدهم جدول قرار گرفت.

فردوس قم هفته آینده در اصفهان به مصاف سپاهان می رود.

سرانجام رضاوند فولادی شد
هافبک هجومی تیم فوتبال استقلال تهران به فولاد پیوست.

پس از کش و قوس های فراوان بر س��ر انتقال آرش رضاوند از استقلال به باشگاه فولاد، در 
نهای��ت این هافبک با عقد قراردادی به صورت قرضی ب��ه عضویت تیم فولاد در آمد. رضاوند 
س��ابقه بازی در تیم های س��ایپا و نفت تهران را نیز در کارنام��ه دارد. پیش از این نیز عارف 
آقاس��ی از استقلال به فولاد پیوس��ته بود. قرار است در معاوضه بین باشگاه استقلال و فولاد، 
صالح حردانی نیز ش��اگرد مجیدی ش��ود.  همچنین فولاد در نقل و انتقالات زمستانه تاکنون 

کوشکی، گردان، خلعتبری، رضاوند و آقاسی را به خدمت گرفته است.

مهابادی سرمربی استقلال خوزستان شد
هدایت تیم فوتبال استقلال خوزستان به مهابادی سپرده شد.

پس از قطع همکاری باش��گاه استقلال خوزستان با سهراب بختیاری زاده، مسئولان باشگاه 
با گزینه های مختلف  جمله برای هدایت تیم وارد مذاکره شدند که در نهایت داوود مهابادی 
به عنوان سرمربی جدید استقلال خوزستان در ادامه رقابت های لیگ دسته یک کشور انتخاب 
شد. استقلال خوزستان در حال حاضر در رده پنجم جدول رده بندی لیگ دسته یک کشور 

قرار دارد.

پیوستن بازیکن استقلال به فولاد
عارف آقاسی به تیم فوتبال فولاد خوزستان پیوست.

عارف آقاس��ی که پس از پایان لیگ بیستم با عقد قراردادی به عضویت تیم استقلال تهران 
درآمد، پس از نیم فصل حضور در این تیم مجددا با باشگاه فولاد برای حضور در تیم اهوازی 

به توافق رسید و قرارداد همکاری امضا کرد تا مجددا شاگرد نکونام شود.
 فولاد علاوه بر آقاسی، کوشکی، گردان و خلعتبری را نیز به خدمت گرفته است.

ریی�س کمیته مل�ی المپیک گف�ت: دیدار 
با توم�اس باخ با دو هدف انجام می ش�ود که 
نخستین مورد جذب حمایت است؛ همچنین 
از او می خواهیم ک�ه موانع را از مقابل ورزش 
ایران بردارند که از جمله آنها تلاش برای رفع 

تعلیق جودوی ایران است.
س��ید حمید س��جادی وزیر ورزش و جوانان به 
همراه سید رضا صالحی امیری رییس کمیته ملی 
المپیک ب��ه دعوت کمیته بی��ن المللی المپیک و 
جهت دی��دار با توماس باخ ب��ه بازی های المپیک 
زمستانی ۲۰۲۲پکن سفر کرده اند. صالحی امیری 
اظهار داشت: آن چیزی که برای ورزش ایران در این 
شرایط اهمیت دارد، این است که بتوانیم روابطمان 
را در عرصه بین المللی تقویت کنیم. در واقع یکی 
از ش��رایطی که اهمی��ت دارد تولید فرصت جدید 
اس��ت و برای دستیابی به کرس��ی نیازمند توسعه 
روابط و کس��ب حمایت های بین المللی هس��تیم. 
رییس کمیته مل��ی المپیک عنوان کرد: به دعوت 
توماس باخ رییس کمیته بین المللی المپیک، راهی 
پکن ش��دیم و طی دیروز و امروز بازدیدی از محل 
برگزاری مسابقات داشتیم. امروز افتتاحیه است و 
فردا صبح ملاقات ها ش��روع می شود که نخستین 
ملاق��ات ما ب��ا ریی��س کمیته مل��ی المپیک کره 
 IOC جنوبی اس��ت که فردی اثرگ��ذار بوده و در
نیز عضویت دارد. بعد از آن با دو معاون توماس باخ 
دیدار می کنیم و س��پس عازم کمپ ورزشی محل 

استقرار ملی پوشان کشور عزیزمان خواهیم شد.
وی ادام��ه داد: دی��دار با وزی��ر ورزش و رییس 
المپیک چین نیز در برنامه  ماس��ت تا در راس��تای 
گس��ترش مناسبات ورزش همکاری داشته باشیم. 
همچنی��ن صبح دوش��نبه ب��ا توماس باخ جلس��ه 
خواهیم داشت و بعد از آن به ایران باز می گردیم.

صالح��ی امی��ری درباره جلس��ه با توم��اس باخ 
گفت: می خواهیم مجموع��ه تلاش های قهرمانان، 
مربی��ان و مدیران و در مجم��وع حق ورزش ایران 

و واقعیت های نس��ل جدید وپویا را به توماس باخ 
منعک��س و موفقیت هایی که در فوتبال، کش��تی، 

کاراته و دیگر رشته ها داشتیم را منعکس کنیم.
وی یادآور ش��د: دیدار با باخ ب��ا دو هدف انجام 
می ش��ود که نخس��تین مورد جذب حمایت است. 
همچنی��ن از او می خواهیم که موان��ع را از مقابل 
ورزش ایران بردارند ک��ه از جمله آنها تلاش برای 
رفع تعلیق جودوی ایران است. اصل تعلیق ظالمانه 
اس��ت و ما ت��لاش خواهیم کرد که این مس��یر را 

هموارتر کنیم. رییس کمیته ملی المپیک در پاسخ 
به تعوی��ق انتخابات کمیته ملی المپیک گفت: آن 
چیزی ک��ه برای م��ا اهمیت دارد، این اس��ت که 
هرچه سریعتر ثبات مدیریتی شکل بگیرد. در سال 
آینده س��ه رویداد مهم در پی��ش داریم؛ بازی های 
کش��ورهای اسلامی، بازی های آسیایی و در نهایت 
بازی های جوانان. نمی توانیم بدون ثبات باشیم. به 
هر حال مجمع اس��فند باید در ای��ن باره تصمیم 
بگیرد. پیش��نهاد من برگ��زاری انتخابات در اولین 

فرصت است که به صلاح همه خواهد بود.
بازی های المپیک زمس��تانی از روز)جمعه( آغاز 
شده است. کاروان ورزشی کشورمان با سه ورزشکار 
و ۲ مربی در رشته های اسکی آلپاین و صحرانوردی 

در این بازی ها شرکت خواهند داشت.
»عاطفه احمدی« و »حس��ین ساوه شمشکی« 
۲ نماینده اس��کی آلپاین کشورمان در این بازی ها 
هس��تند که با مربیگری »باقر کله��ر« عازم چین 
ش��دند. قرار ب��ود »سیدس��تار صی��د« المپین با 
سابقه اس��کی صحرانوردی کشورمان و »مصطفی 
میرهاش��می« مربی اس��کی صحران��وردی به این 
دوره از بازی ه��ا اعزام ش��وند که ب��ه دلیل مثبت 
ش��دن تس��ت کرونا از اعزام به چی��ن بازماندند. با 
موافقت کمیت��ه برگزاری بازی ها، »دانیال س��اوه 
شمش��کی« به عنوان ورزشکار اسکی صحرانوردی 
و »محمدتقی شمشکی« به عنوان مربی این رشته 

جایگزین صید و میرهاشمی شدند.

استقلال در دیدار معوقه از هفته شانزدهم لیگ برتر فوتبال، 
هوادار را شکست داد.

هوادار و اس��تقلال روز )جمعه( در چارچ��وب دیدار معوقه از هفته 
شانزدهم لیگ برتر فوتبال به مصاف هم رفتند که این دیدار با پیروزی 
۲ بر یک استقلال به پایان رسید. با این نتیجه استقلال ۳8 امتیازی 
شد و با سه امتیاز بیشتر نسبت به پرسپولیس، صدرنشین ماند. هوادار 

هم با ۱۴ امتیاز در رده دوازدهم جدول رده بندی قرار گرفت.
گل های این دیدار را ژس��تد در دقیق��ه ۱0 )پنالتی( و مطهری در 
دقیقه 8۵ برای اس��تقلال و محمد جواد محمدی در دقیقه ۴0 برای 

هوادار به ثمر رساندند.
نیمه نخست

امین قاسمی نژاد که برای اولین بار در ترکیب ابتدایی استقلال قرار 
گرفت��ه بود، در دقیقه ۱0 نفوذ خوبی به داخل محوطه جریمه هوادار 
داش��ت و روی بی تجربگی محمد حسینی، مدافع حریف و تیزهوشی 
خودش توانس��ت یک ضربه پنالتی برای اس��تقلال کسب کند. رودی 
ژس��تد، مهاجم اهل بنین استقلال پش��ت این ضربه پنالتی ایستاد و 

برخلاف شیرجه بشاگردی شوتش را زد و دروازه هوادار را باز کرد.
بازی در نیمه نخس��ت به نس��بت متعادل پیگیری می شد و توپ و 
می��دان در ابتدا در اختیار بازیکنان اس��تقلال بود اما در ادامه پس از 
زدن گل توس��ط ژس��تد، بازیکنان هوادار بازی را در اختیار گرفتند و 
فش��ار خوبی روی دروازه استقلال وارد کردند. پس از به ثمر رسیدن 
گل، هوادار جلوتر آمد و حتی می توانس��ت به گل برسد اما ضربه سر 
بازیکن این تیم روی ارس��ال ضربه ایستگاهی معین عباسیان توسط 
حسینی مهار شد. استقلال در دقیقه ۲۵ یک موقعیت عالی ضدحمله 
برای زدن گل دوم داشت اما شوت ژستد روی پاس خوب عباسیان با 

اختلاف کمی از کنار دروازه هوادار به بیرون رفت.
ش��اگردان فرهاد مجیدی در ادامه بازی چند ش��انس گل زنی دیگر 

هم داش��تند که مهم ترین آن ها در دقیقه ۳۵ بود که مدافعان هوادار 
خودشان را مقابل شوت ژستد قرار دادند و مانع باز شدن دروازه شان 
شدند. در این بین، هوادار بیشتر روی توانایی های معین عباسیان در 
ارس��ال ضربات ایستگاهی و کرنر و اوت دستی حساب باز کرده بود و 

فشار خوبی هم از این طریق روی دروازه استقلال وارد کرد.
شاگردان عنایتی در نهایت پس از ارسال بلند اوت توسط عباسیان، 
توپ را در ش��لوغی محوطه جریمه به مهدی عبدی رس��اندند و این 
بازیکن پاس تند و تیزی به شش قدم استقلال فرستاد تا محمد جواد 
محمدی روی غفلت مدافعان، توپ را قطع کند و دروازه حس��ینی در 

دقیقه ۴0 باز شود. این نیمه با نتیجه یک، یک به پایان رسید.
نیمه دوم

رضا عنایتی در این نیمه بابک مرادی، بازیکن سابق استقلال را که 
تا یک ماه پیش در این تیم حضور داش��ت به زمین فرس��تاد. مرادی 
پس از ورود به بازی انگیزه زیادی از خود مقابل استقلال نشان داد و 

سعی می کرد تا در جریان بازی موثر باشد.
نیمه دوم برخلاف نیمه اول تا دقیقه 8۳ کم افت و خیز دنبال شد 

و دو تیم نتوانس��تند موقعیت خطرناکی روی دروازه هم ایجاد کنند. 
شاید فقط بتوان به شوت وریا غفوری در دقیقه ۵۱ به عنوان موقعیت 
خطرناک اش��اره کرد که در میانه راه به امین قاسمی نژاد برخورد کرد 
و حسین زاده هم نتوانست به توپ برسد و آن را قطع کند تا این شوت 

در نهایت به اوت برود.
در دقیقه 8۳ امیرحسین حسین زاده بین مدافعان هوادار نفوذ کرد 
و در حالی که می توانس��ت با پاس، ژس��تد را مقابل دروازه خالی قرار 
دهد، اقدام به ش��وت زنی کرد که بشاگردی به خوبی این توپ را مهار 
کرد و به کرنر فرستاد. مهدی مهدی پور، بهترین پاسور استقلال پشت 
این ضربه کرنر ایستاد و ارسال بلندی به تیر یک داشت و امیر ارسلان 
مطه��ری در میان غفلت مدافعان هوادار خودش را به توپ رس��اند و 
با ضربه س��ر چکش��ی، دروازه بش��اگردی را در دقیقه 8۵ باز کرد تا 

استقلال به گل دوم و پیروزی بخش برسد.
در دقایق پایانی این دیدار سیاوش یزدانی با دریافت کارت زرد دوم 
از زمین بازی اخراج شد. این اخراج باعث شد لحظات پرفشاری برای 

شاگردان فرهاد مجیدی در چند دقیقه پایانی رقم بخورد.
ترکیب هوادار: مهرداد بش��اگردی، س��ید محمد حس��ینی، مهدی 
عبدی )صائب محبی، دقیقه ۵۳(، سید محمد ستاری، نیما انتظاری، 
س��پهر روزی طلب، داریوش ش��جاعیان )محمد چهارمحالی، دقیقه 
۶۲(، حسین صادقی )پیمان میری، دقیقه ۷۴(، معین عباسیان )امیر 
پورمحمد، دقیقه ۷۴(، بابا محمدی )بابک مرادی، دقیقه ۴۶(، محمد 

جواد محمدی
ترکیب استقلال: سیدحسین حسینی، محمد دانشگر، سیاوش یزدانی، 
محمدحسین مرادمند، مهدی مهدی پور، زبیر نیک نفس، ووریا غفوری، 
جعفر سلمانی )ابوالفضل جلالی، دقیقه ۵۱(، امین قاسمی نژاد )ارسلان 
مطهری، دقیقه ۶۳(، امیرحسین حسین زاده )امیرعلی صادقی، دقیقه 8۳( 

و رودی ژستد )آرمان رمضانی، دقیقه 8۳(.

هوادار یک - استقلال ۲

 در دیدار با »باخ« بدنبال رفع تعلیق جودو هستیم
صالحی امیری:

دبیر فدراسیون دوچرخه سواری: 

ملی پوشان به ترکیه می روند
محمدی: 

رفتارهای دبیر بین من و کشتی گیرانم شکاف انداخت

دبی�ر فدراس�یون از برگ�زاری اردوی تی�م مل�ی 
دوچرخه سواری ایران در ترکیه خبر داد و گفت: در 
همین ایام ملی پوش�ان کش�ورمان در مسابقات این 

کشور نیز شرکت می کنند.
فرهنگ شادنیا ، افزود:  برنامه مسابقات با توجه به شرایط 
کرونایی و محدودیت هایی که وجود دارد دستخوش تغییر 
و تحول می ش��ود و ما هم بر این اساس باید خودمان را با 
وضعیت موجود وفق دهیم. رقابت های پیست که قرار بود 
در هند برگزار ش��ود لغو و به س��ال بعد موکول شد و در مورد رقابت های جاده نیز منتظر هستیم 
تا زمان بندی مشخص شود و ببینیم آیا در زمان از قبل اعلام شده برگزار خواهد شد و یا به زمان 

دیگری موکول می شود.
وی ادامه داد: تیم ملی دوچرخه س��واری آقایان و بانوان ما در قالب دو تیم باش��گاهی برای اردو 
و مس��ابقه راهی ترکیه می شوند که بر این اساس تیم بانوان در اواخر بهمن راهی این کشور شده 
و پس از آن نیز تیم آقایان اعزام خواهند ش��د، اگر مس��ابقات تاجیکستان در زمان از پیش تعیین 
ش��ده برگزار ش��ود تیم آقایان از ترکیه راهی این کشور می شوند و اگر برنامه ها تغییر کند برنامه 
های تمرینی خود را دنبال خواهیم کرد تا روند آماده سازی رکاب زنان کشورمان با اختلال مواجه 

نشود.
دبیر فدراس��یون دوچرخه سواری گفت: این تیم شالوده اصلی تیم ملی دوچرخه سواری است،   
در بخش بانوان ۵ تا ۶ رکاب زن راهی این مس��ابقات می ش��وند و در آقایان نیز ۱0 رکاب زن را 
مد نظر داریم،   البته این تعداد هنوز قطعی نیس��ت و در روزهای آینده فهرس��ت نهایی می ش��ود. 
ما طبق لیس��ت سرمربی تیم ملی و بر اس��اس رعایت صرفه جویی اقدام می کنیم و امیدوارم این 

اعزام با نتایج خوبی همراه باشد.
ش��ادنیا در مورد اردوی های برگزار شده تیم های دوچرخه سواری کشورمان اظهار داشت: تیم 
استقامت ما سومین مرحله اردوی خود را از هفته آینده آغاز خواهد کرد،   در سرعت نیز دو مرحله 
اردو را پش��ت سرگذاش��تیم و رکاب زنان کشورمان هم اکنون در بم هس��تند تا خودشان را برای 
اردوی سوم آماده کنند. در خصوص رشته کوهستان هم یک تا دو هفته دیگر برنامه های تیم ملی 

مشخص می شود و پس از آن برنامه های خودمان را آغاز خواهیم کرد.
وی در خصوص احتمال تعویق رقابت های کوهس��تان نیز گفت: از مجرای غیررسمی زمان این 
رقابت ها آبان ماه اعلام ش��ده اما به صورت رس��می هنوز چیزی به دست ما نرسیده است. ما هم 

منتظر هستیم تا ببینیم شرایط چگونه پیش می رود.
دبیر فدراسیون دوچرخه سواری همچنین در واکنش به وضعیت سرپرستی فدراسیون تاکید کرد: 
بحث ما تایید اساسنامه فدراسیون است که باید از سوی فدراسیون جهانی انجام شود. اساسنامه به 
فدراسیون جهانی ارسال شده و منتظر آخرین نظر آنها هستیم که پس از تایید، انتخابات را برگزار 

می کنیم. بخش مهم کار حل شده و امیدواریم به زودی این مساله نهایی شود.
ش��ادنیا در مورد اتمام دوره سرپرس��تی فدراس��یون یادآور ش��د: از نظر قانونی دوره سرپرستی 
فدراس��یون فروردین ماه تمام می ش��ود،   امیدواریم تا آن موقع اساسنامه تایید شود چرا که باید 

مجمع فوق العاده تشکیل شود و پس از طی مراحل قانونی،   شاهد برگزاری انتخابات باشیم.

سرمربی تبم ملی کشتی آزاد ایران در المپیک توکیو گفت: 
کشتی گیر من در المپیک نمی دانست به حرف من گوش کند 

یا رییس فدراسیون کشتی که روی سکوها بود.
غلامرضا محمدی سرمربی سابق تیم ملی کشتی آزاد، با اشاره 
به روند کسب سهمیه های المپیک ۲0۲0 توکیو گفت: من پس 
از المپی��ک و اینکه از تیم جدا ش��دم هیچ صحبتی انجام ندادم 
و برای اولین بار اس��ت که صحبت می کنم. واقعا کار در دوران 
کرونا و تمرین طولانی مدت در قرنطینه س��خت بود. آن آرامش 
و تمرکزی را که یک سرمربی باید داشته باشد من نداشتم. نمی 

خواهم یکس��ری از مس��ائل را باز کنم چرا که این مسائل در شأن من و کشتی نیست. من حرمت ها را حفظ 
می کنم اما رییس فدراسیون متاسفانه این کار را انجام نداد.

وی ادامه داد: ما در اوزان 8۶ ، ۹۷ و س��نگین وزن ش��انس بیش��تری در المپیک داشتیم. اگر آن ۱۷ ثانیه 
لعنتی در کشتی یزدانی مقابل تیلور اتفاق نمی افتاد قطعا شرایط تیمی ما بهتر می شد و محمدیان هم نتیجه 
بهتری می گرفت. یزدانی روز اول 8۵ کیلوگرم بود و خوب نتوانست پر کند و بدنش خالی بود که روی تشک 
می رفت. ۲۴ ساعت زمان داشتیم که او پر کند. بحث بدنی کشتی گیران جریانی بود که طراحی شده بود تا 
کادر فنی را زیر س��وال ببرند. یزدانی در کش��تی فینال شرایط بدنی خیلی خوبی داشت اما اتفاقات ثانیه های 
پایانی رخ داد. محمدی با گلایه از صحبت های عس��گری محمدیان که عنوان کرده بود فرزندش در المپیک 
توکیو در شرایط بدنی خوب قرار نداشت، خطاب به او گفت: آقای عسگری محمدیان ما همان کادری بودیم 
که وقتی پس��ر ش��ما در ایتالیا و لهستان عالی کشتی گرفت، آن روز خوب بود اما به لحاظ روحی در المپیک 
شکننده بود و کشتی یزدانی هم تاثیر منفی زیادی روی عملکرد او و کل تیم داشت. ما در ۳ وزن بالا شانس 
داشتیم و کشتی فینال یزدانی را روی ۵0- ۵0 گذاشتیم. تمام تلاشمان را کردیم که دل مردم را شاد کنیم 

اما ۱۷ ثانیه پایانی اتفاقاتی افتاد و مانع شد.
سرمربی سابق تیم ملی که میهمان برنامه ورزش و مردم بود، تصریح کرد: هر آمدنی یک رفتنی دارد من هم 
چند بار آمدم و رفتم اما متاسفانه صحبت هایی شد که ناراحت شدم. بعد از المپیک قرارداد من تمام شده بود 
و نزدیکان رییس فدراس��یون می دانستند که با هر نتیجه ای در المپیک کارم تمام می شود اما اینکه گفتند 

۶ گزینه داریم ناراحت کننده بود. باید حرمت ها حفظ می شد.
س��رمربی تیم ملی کش��تی آزاد در المپیک توکیو، افزود: با تمام وجودم آرزو می کنم درس��تکار و تیم ملی 
موفق باش��ند. ش��رایط تیم ما خوب بود و همه می دانستند در جهانی نروژ روی سکو می رویم. در سال های 
گذشته اتفاقی افتاد که نسل نو وارد کشتی ایران شدند که تا یک دهه می توانند کشتی ما را تامین کنند. به 
آقای دبیر توصیه ای دارم، البته شاید شرایط درستکار چون دوستان نزدیک با هم هستند، با شرایط من فرق 
کند اما اگر س��رمربی در تیم ملی کار می کند اختیار تام به او بدهد و چارچوب ها را رعایت کند تا ش��أن و 
جایگاه سرمربی تیم ملی حفظ شود. متاسفانه در المپیک توکیو کشتی گیر من نمی دانست حرف من مربی 

که کنار تشک هستم را گوش کند یا حرف آقای دبیر که در سکو بود.
وی خاطرنش��ان کرد: این موارد باعث ش��کاف در تیم ش��د. آقای دبیر کار مربیگری نکرده، در سیاس��ت و 
مدیریت تجربه داش��ت اما تجربه مربیگری نداش��ت. این رفتارها باعث ش��کاف بین مربی و کش��تی گیر می 
ش��ود. شرایط المپیک با هیچ مس��ابقه دیگری قابل قیاس نیست. شرایط روحی و بدنی ورزشکاران حاضر در 
المپیک قابل قیاس با هیچ رویداد دیگری نیس��ت. شرایط بچه های ما برای مسابقات جهانی نروژ عالی بود و 
می دانستیم بهترین عملکرد را خواهیم داشت. حتی این انتظار وجود داشت که با توجه به غیبت بسیاری از 

چهره های مطرح کشتی جهان می توانستیم بر سکوی نخست جهان بایستیم.


